
Til Ældreudvalget 

Jeg skriver til jer for at gøre opmærksom på en udfordring, som mange pensionister og 

efterlønsmodtagere står overfor i forbindelse med betaling af ejendomsskatter, når 

friværdien i boligen er opbrugt. 

Som pensionist har jeg oplevet, at det kan være svært at finde økonomiske løsninger, når 

friværdien er brugt op. Kommunen har informeret mig om, at jeg fremover skal betale 

renterne af lånet til ejendomsskatter, da friværdien er opbrugt. Dette skaber en betydelig 

økonomisk byrde, som kan være svær at håndtere på en indkomst som pensionist. 

Jeg vil gerne anmode om, at ældreudvalget overvejer at undersøge og eventuelt 

implementere alternative løsninger eller støtteordninger, der kan hjælpe pensionister og 

efterlønsmodtagere i denne situation. Det kunne for eksempel være en form for økonomisk 

støtte eller en ændring i reglerne for lån til ejendomsskatter, så det bliver mere 

overkommeligt for dem, der har opbrugt deres friværdi.   -  Ser helst det sidste. 

Jeg håber, at I vil tage denne anmodning i betragtning og arbejde for at finde en løsning, der 

kan lette den økonomiske byrde for mange ældre borgere. 

På forhånd tak for jeres opmærksomhed og forståelse. 

Med venlig hilsen, 
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